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Keski-satakunnan vammaisneuvosto 
 
 
Kokous 2/2023, 13.4. klo 13:00 –  , Kunnanhallituksen huone, Nakkila / TEAMS 
 
 
 
Pöytäkirja 
   
 
  
 
  Erja Simonen, Lounais-Suomen Lihastautiyhdistys ry (paikalla) 
  Nina Välimäki, Harjavallan seudun Invalidit ry 
  Markus Mäkinen, Satakunnan neuroyhdistys ry (paikalla) 
  Satu Seppä, Eurajoen Kehitysvammaisten Tuki ry 
 
  Marko Mikkola, Eurajoki  
  Heidi Helkio-Mäkelä, Eurajoki  
  Birgitta Kause, Harjavalta (etä) 
  Riikka Lammi, Harjavalta (etä) 
  Sari Ketola, Nakkila 
  Markus Ojakoski, Nakkila  
  Raisa Juutilainen, Kokemäki  
  Elina Heinilä, Kokemäki (etä) 
 
   
 
 

1. Kokouksen avaus 
  

 
2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus sekä edellisen kokouksen 

pöytäkirja 
 

Kokouskutsu ja esityslista lähettiin 6 päivää ennen kokousta.  
 
Toimintasäännön mukaan vammaisneuvosto on päätösvaltainen, kun 
puheenjohtaja tai varapuheenjohtaja ja vähintään neljä (4) jäsentä on 
paikalla.  
 
Maaliskuun 2023 kokouksen pöytäkirja on esityslistan liitteenä.  
 
Päätös: hyväksytty 
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3. Uudet neuvoston osallistujat 
- kutsutaan seuraavaan kokoukseen. Riitta Tillqvist,Satakunnan  

näkövammaiset ry(varsinainen jäsen) ja Satakunnan Kuulovammaiset Ry, 

Margit Hakahuhta, Harjavallan Seudun Kuulo ry (varajäsen) 

 
 

4. Vammaispoliittinen ohjelma 
 

Kunnan (Nakkila, Harjavalta, Kokemäki, Eurajoki) edustajat alkavat 
työstämään yhteistä vammaispoliittista ohjelmaa. Tämän lisäksi kukin 
kunta tekee ohjelmaan oman kunnan osion paikallisista asioista.  
 
Riikka Lammi tekee otsikkotason raamit ohjelmalla seuraavaan 
vammaisneuvoston kokoukseen. Kunnat työstävät erillisen työjaon 
mukaan ohjelmaa. Vammaisneuvoston kokouksissa seurataan ohjelman 
etenemistä ja osallistetaan tarvittaessa vammaisneuvostoa. Yhteinen 
vammaispoliittinen ohjelma pyritään saamaan valmiiksi syksyllä 2023.  

 
5. Muut esille tulevat asiat 

 
1) Ajankohtaiset asiat  

a. Asiakasraatien toiminnan jatkaminen. Hyvinvointialueen 
Vammaispalvelun sosiaaliohjauksen ja -työn vastuualueen 
päällikkö Kaisa Koskela on vienyt asiaa eteenpäin 
hyvinvointialueen vammaispalveluissa.  

b. Pyydettiin selvitystä Nakkilaan suunnitellun uuden 

koulurakennuksen ja liikuntahallin yhteyteen rakennettavan 

boccia-radan esteettömyydestä ja saavutettavuudesta. Sovittiin 

että vammaisneuvostossa käsitellään tarkemmin Nakkilan 

uuden koulun esteettömyysselvitys sen ollessa ajankohtainen. 

Pyydetään RKM Teemu Harjusta kokoukseen mukaan. 

Nakkilan bocciakentän esteettömyysasiaan ollaan tekemässä 

toimenpiteitä.   

c. Kysyttiin koulu- ja henk.koht.avustajien tilanteesta koulussa 

Kessoten vammaisneuvoston kunnissa/kaupungeissa. Kuntien 

edustajat kommentoivat asian kuuluvan sivistystoimelle. 

Asiaan liittyy tietosuoja, yksilöllisyys ja tarveperusteisuus. 

Pyydetään kuntien sivistysjohtajia kokoukseen selvittämään 

prosessia vammaisneuvostolle.  

d. Pyydettiin selvitystä Harjavaltaan remontoidun  uuden 

kaupungintalon esteettömyydestä ja saavutettavuudesta. Erja 

Simonen ottaa yhteyttä kaupunginjohtajaan.  
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Esitettiin että lisätään esityslistalle pysyväksi 

kohdaksi ”Vammaisvaikutusarvioinnit kunnissa vireillä olevista 

rakennusprojekteista/ päätöksistä”.  

e. Satakunnan hyvinvointialueelta on kontaktoitu ja pyydetty 

mukaan kokouksiin vastuualuejohtajia, Vesa Kiiskeä ja Sari 

Landvikia.  

f. Kokemäkipäivä 10.6. Elina Heinilä pyysi vammaisneuvostoa 

mukaan tapahtumaan. Erja Simonen pyysi kunnilta tietoa 

paikallisista tapahtumista, joihin yhdistykset voivat osallistua.  

g. Vammaisneuvostoa pyydettiin osallistumaan Satakunnan 

liikuntastrategian tekoon, ilmoittaumiset L-S Liikulle, 

juha.koskelo@liiku.fi 

 

 

 
 

6. Seuraava kokous 
Ti 23.5 klo 13, läsnäolokokous Nakkilassa, paikka ilmoitetaan 
myöhemmin.  
 

7. Kokouksen päättäminen 
Kokous päätettiin klo 14.03. 

 
 
 
 
 
Puheenjohtaja   Sihteeri 
Erja Simonen  Sari Ketola 
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